
In de raadsvergadering van 30 juni heeft de DB-fractie technische vragen gesteld over woningbouw in 
Beesd. Per abuis waren deze nog niet beantwoord. Deze mail voorziet als nog in de beantwoording. 
 
Via diverse contacten is mij ter ore gekomen dat er door partijen serieuze belangstelling bestaat om 
te bouwen in Beesd op de locatie Garstkampen. 
In de woningbehoefte enquête van Beesd voor Elkaar blijkt een zeer grote behoefte aan huur-en 
koopwoningen voor jongeren maar ook seniorenwoningen. Beesd wacht al 20 jaar op woningbouw 
van enige omvang. 
Dat wordt de schreeuw van Beesd genoemd. 
 
Vraag 1 – Graag zou ik van de wethouder willen vernemen wat de status is. 
De behoefte in Beesd wordt bevestigd door de cijfers uit het woningbehoefteonderzoek van Rigo dat in 
opdracht van de gemeente is uitgevoerd. In de woonvisie die in december aan de raad wordt voorgelegd, 
zal dit ook duidelijk worden vastgelegd, “Beesd is aan de beurt”. Tijdens de beeldvormende bijeenkomst 
op 8 september is hier ook op ingegaan. 
 
Vraag 2 – Ten 2e of er momenteel wel voldoende wordt gelobbyd bij de provincie 
Momenteel wordt gewerkt aan een nieuwe regionale woonagenda. Deze wordt opgesteld in 
samenwerking met alle regiogemeenten en de provincie. Onderdeel van de woonagenda is het regionale 
woningbouwprogramma. Provincie en gemeenten zien de behoefte aan woningbouw en daarvoor wordt 
ook voldoende ruimte geboden. Ruimte die de gemeente kan inzetten voor woningbouw in Beesd.  
 
Vraag 3 – Wanneer kan de 1e spa in de grond? 
Er moet nog veel gebeuren voordat de 1e spa de grond in kan. Planvorming moet nog worden opgestart. 
De raad wordt geïnformeerd over de planning wanneer hier een meer concreet antwoord op kan worden 
gegeven. 


